
Budapest Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testület
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2022. május 02-án
(hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal I. emelet 100- 
as termében megtartott 4. rendes üléséről

Levezető elnök: Szarvas Koppány Bendegúz

Jelenlévő tagok: Camara-Bereczki Ferenc Miklós - alelnök
Tarcsay Tibor
Könczöl Dávid
Pető Bálint
Pap Dénes

Távolmaradását bejelentette: Dr. Szilágyi Demeter - alelnök
Dr. Ferencz Orsolya 
Őszi Éva

Jelenlévő meghívottak: dr. Lennert Zsófia - a Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda 
vezetője, dr. Dómján Dorottya - a Jegyzői Referatúra jogi referense, Varga Viktória - a 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda ügyintézője, dr. Petneházy Zsolt - a 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda ügyintézője

Szarvas Koppány Bendegúz
Szeretettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. A Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 2022. évi 4. rendes ülését megnyitom. A 
törvényességi feladatokat a mai bizottsági ülésen dr. Dómján Dorottya látja el. Kérem, a 
létszám megállapítása érdekében kézfeltartással jelezzék az ülésen való részvételüket. A 
bizottság tagjainak száma 9 fő, jelen van 5 fő. Megállapítom, hogy a Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottság határozatképes. Távolmaradását jelezte Dr. Ferencz 
Orsolya, dr. Szilágyi Demeter és Őszi Éva. Késik Camara-Bereczki Ferenc Miklós alelnök úr, 
de hamarosan érkezik ő is.
A napirendi javaslat megszavazásával kezdjük. A 2022. április 27-én kiküldött meghívó 
szerinti napirend megszavazása következik. A bizottság vita nélkül egyszerű többséggel 
határoz. Kérem, tegye fel a kezét, aki elfogadja a napirendet.
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Ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet egyhangúan elfogadtuk.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

32/2022. (V. 02.) sz. határozata
(5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi 
napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

1. Javaslat a társasházak részére kiírt környezetvédelmi tárgyú pályázatok 
elbírálásával kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - Kerületfejlesztési, Környezet- és 
Klímavédelmi Bizottság elnöke

2. Javaslat a „CseppetSem!” programhoz való csatlakozásra 
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - Kerületfejlesztési, Környezet- és 
Klímavédelmi Bizottság elnöke

II. Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

Zárt előterjesztés

1. Javaslat fakivágási-fapótlási ügyben hozott < iktatószámú
határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálására
Előterjesztő: Pikó András-polgármester

Nyilvános előterjesztések

2. Javaslat Józsefváros 2022-2029-re vonatkozó közép- és hosszú távú 
vagyongazdálkodási tervének elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester, Veres 
Gábor képviselő

3. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgár mesteri döntések végrehajtásáról, az 
előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és 
az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester
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I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend Ll. pontja: Javaslat a társasházak részére kiírt környezetvédelmi tárgyú 
pályázatok elbírálásával kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, KKKB - bizottsági elnök

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirend vitáját megnyitom. 3 db határozat, egyszerű többséggel. Kérdezem, hogy van-e 
bárkinek kérdése vagy hozzászólása ennek kapcsán? Nincsen. Akkor én csak annyit 
mondanék röviden, - úgysincsenek kamerák és fideszes képviselők... úgy értem, hogy csak a 
szakstáb van itt, úgyhogy elmondom röviden -, hogy lényegileg 3 pályázó van, ez egy kisebb 
pályázat, és pont ezért jut mindegyik pályázatnak a pozitív elbírálására. Majd a következő 
nagyobb pályázatban többeket is fogunk tudni forráshoz juttatni, csak ez a pályázat még 
benne volt a rendszerben, most még megszavazzuk gyorsan, hogy előre haladhassanak ők is 
ezekkel a zöldítési munkákkal. Akkor 3 db szavazás lenne. Az I. sz. határozati javaslat a 
Baross utca 41. sz. alatti társasház támogatásáról szól: Emelje fel a kezét, aki ezt a pályázatot 
elfogadja. A Bizottság ellenszavazat nélkül elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

33/2022. (V. 02.) sz. határozata
(5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest VIII. kerület, Baross utca 41. szám alatti Társasház támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Baross utca 41. Társasház „Gangzöldités pályázat” 
felhívás tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 408.305 Ft vissza nem 
térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert a társasház értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: a 2. pont esetében: 2022. május 30.

Szarvas Koppány Bendegúz
A II. sz. határozati javaslat a Bacsó Béla utca 5. sz. alatti társasház támogatásáról szól: Emelje 
fel a kezét, aki ezt a pályázatot elfogadja. A Bizottság ellenszavazat nélkül elfogadta.
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Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

34/2022. (V. 02.) sz. határozata 
(5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest VIII. kerület, Bacsó Béla utca 5. szám alatti Társasház támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Bacsó Béla utca 5. Társasház „Homlokzatzölditési 
pályázat” felhívás tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 196.905 Ft 
vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert a társasház értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: a 2. pont esetében: 2022. május 30.

Szarvas Koppány Bendegúz
A III. sz. határozati javaslat a Szerdahelyi utca 1. sz. alatti társasház támogatásáról szól. 
Emelje fel a kezét, aki ezt a pályázatot elfogadja. Ellenszavazat és tartózkodás nélkül a három 
határozatot elfogadtuk.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

35/2022. (V. 02.) sz. határozata 
(5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest VIII. kerület, Szerdahelyi utca 1. szám alatti Társasház támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. a Budapest VIII. kerület, Szerdahelyi utca 1. Társasház „Homlokzatzölditési 
pályázat” felhívás tárgyában benyújtott pályázatának támogatására 493 776 Ft 
vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert a társasház értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: a 2. pont esetében: 2022. május 30.

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Kerületgazdálkodási Ügyosztály 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda
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Napirend 1.2. pontja: Javaslat a „CseppetSem!” programhoz való csatlakozásra 
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, KKKB - bizottsági elnök

Szarvas Koppány Bendegúz
Időközben megérkezett Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úr is, tehát 6-ra növekedett 
a létszám.
A napirend vitáját megnyitom. Ez már egy régóta megkezdett folyamat. Nagyon régen 
megkeresett minket az ezt végző Biotrans Kft. képviselője, és beszéltünk is vele erről, de 
közbejött a Covid és a választási kampány, úgyhogy ennek most tudtunk a végére érni. Most 
viszont hatalmas gyorsasággal végezték el a munkát a Zöldiroda munkatársai, ezúton is 
köszönöm nekik a segítségüket. Hozzátenném, hogy függelékként vannak feltüntetve azok a 
pontok, ahol ki vannak jelölve használt sütőolaj gyűjtésre a helyszínek - az alapján, hogy ki 
jelentkezett a körlevélre, amit elküldtünk korábban. Ez egy függelék, tehát lehet utólag 
bővíteni, ha majd újabb intézmények is jelentkeznek a programban való részvételre. Most a 
határozat arról fog szólni, hogy egyrészt javasoljuk ennek az elfogadását, és javasoljuk - mint 
bizottság - a szerződés megkötését a céggel. És mivel szerződéskötésről van szó, majd a 
Pénzügyi Bizottság elé fog kerülni a végleges határozat, ill. a szerződés, de mi ezt most 
elfogadásra tudjuk javasolni. Most kérdezem, hogy van-e bárkinek kérdése vagy 
hozzászólása? Tarcsay Tibor jelentkezik hozzászólásra. Megadom a szót.

Tarcsay Tibor
Köszönöm. Az lenne a kérdésem, hogy a 4. sz. mellékletnél a 2.6. pontban a szolgáltató 
vállalja, hogy az elszállított hulladék minden kg-ja után 25 Ft/kg szolgáltatási díjat nyújt a 
megrendelő által megjelölt szervezet számlájára. Ez melyik szervezet lesz, azt tudjuk?

Szarvas Koppány Bendegúz
Erről külön, később lesz döntés. Szerintem, ott majd el tudjuk juttatni, hogy melyik szervezet 
legyen. Tudom, az sem tilos, hogy megtartsuk magunknak, de azt majd jól ki kell választani. 
Megadom a szót dr. Lennert Zsófiának.

Dr. Lennert Zsófia
Köszönöm a szót. Majd egy év múlva tudunk csak visszatérítési díjat kapni. Kérdezem a 
Jogot, hogy lehet-e az, hogy nem most adjuk meg a szervezetet, hanem ez majd egy külön 
döntés lesz, majd amikor látjuk, hogy mennyi pénz folyik be, vagy, hogy hány kg-ot gyűjtünk. 
Arra gondoltunk, hogy mi most ezt nem jelölnénk meg, majd a tapasztalatok alapján ez egy 
külön tárgyalási pont lenne, hogy ki kapná meg ezt az összeget.
Külön szerződést kell kötni róla, az biztos, csak még nem ....

Dr. Dómján Dorottya
Én nem látom akadályát annak, hogy erről a későbbiekben külön szerződés legyen. De azt 
mondtuk, hogy ez a szerződés járt a Jogon, és megnézték a kollégák, tehát rendben van így.

Szarvas Koppány Bendegúz
Megvan a bizodalmám a Jogi irodánkban. Könczöl Dávid jelentkezik szólásra.

Könczöl Dávid
Nekem egy javaslatom lenne, majd az egy év múlva történő gondolkodásra. Szerintem ezt az 
összeget, ha lehetséges, akkor a mindenkori Civil, egyházi és sport pályázatra...nem most, 
majd 1 év múlva. Majd ha döntünk róla. Akkor ne felejtsük el. Ez egy jegyzet a 
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jegyzőkönyvbe, hogy majd vizsgálja meg a Hivatal, hogy azt meg tudjuk-e csinálni, hogy erre 
a pályázatra kerüljön majd ez az összeg.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Megfontolandó. Hozzászólásra jelentkezik Camara-Bereczki Ferenc.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Örülök a programnak. És örülök annak, hogy nálunk is lesz ilyesmi. Láttam már több más 
kerületben is, és külföldön is pl. Csíkszeredán már fél évvel ezelőtt. Aztán majd a 
későbbiekben tennénk javaslatot a bővítésre is, mert szerintem számos olyan közös képviselői 
iroda van, ahol sokan megfordulnak, akár a Tömő utcai toronyház, akár más olyan 
közforgalmú helyek, ahol sokan fordulnak meg, és jó helyen lenne ilyen használt sütöolaj- 
gyűjtő tartály. A piac tekintetében pedig nagyon örülök annak, hogy megtörtént a tűzvédelmi 
vizsgálat, és ott is lehetséges a telepítés. Köszönöm szépen az iroda munkáját, és remélem, 
minél hamarabb kikerülnek a gyűjtőedények.

Szarvas Koppány Bendegúz
Én is remélem. A hátralévő munka lesz ennek a kellőképpen történő meghirdetése és 
népszerűsítése, hogy az emberek ténylegesen használják. Ez lesz majd a következő teendő 
miután a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság is áldását adta erre a szerződésre.
Ha jól látom, további kérdés vagy hozzászólás nincsen, akkor le is zárom ezt a napirendi 
pontot, és szavazásra bocsátom a 3 pontból álló határozati javaslatot, amit egyszerű 
többséggel kell megszavazni. Tegye fel a kezét, aki támogatja.
A Bizottság 6 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a határozatot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

36/2022. (V. 02.) sz. határozata
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a „CseppetSem!” programhoz való csatlakozásról

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének Kerületfejlesztési, Környezet
és Klímavédelmi Bizottsága

1. javasolja a „CseppetSem!” programhoz történő csatlakozást.

2. hozzájárul a szerződés megkötéséhez a Biotrans Környezetirányítási és 
Hulladékgazdálkodási Kft.-vel (székhely: 2045 Törökbálint, külterület 0152/12., 
cégjegyzékszám: 13 09 189358; adószám: 13834739-2-13, képviseli: Zaják Péter 
ügyvezető) az előterjesztés mellékletében foglaltak szerint.

3. felkéri a Költségvetési és Pénzügyi Bizottságot az előterjesztés 4. számú melléklete 
szerinti szerződés megvitatására.

Felelős: Borbás Gabriella Kerületgazdálkodási Ügyosztály vezetője
Határidő: a 3. pont esetében: 2022. május 31.

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Kerületgazdálkodási Ügyosztály 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda
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II. Képviselő-testületi előter jesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztés)

ZÁRT ÜLÉS

Napirend ILI, pontja: Javaslat fakivágási-fapótlási ügyben hozott 
iktatószámú határozat ellen benyújtott fellebbezés elbírálására
Előterjesztő: Pikó András-polgármester

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 37/2022. (V. 02.) sz.

KKKB határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

NYILVÁNOS ÜLÉS

Napirend IL2. pontja: Józsefváros 2022-2029-re vonatkozó közép- és hosszú távú 
vagyongazdálkodási tervének elfogadására
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester, Veres Gábor képviselő

Szarvas Koppány Bendegúz
Ismét nyilvános ülés következik. A napirendi pont vitáját megnyitom. Megkérdezem, hogy 
van-e bárkinek ehhez hozzászólása vagy kérdése? Tarcsay Tibor jelentkezik.

Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen. Nekem az lenne a kérdésem, hogy a NAS-ban van két külön dokumentum, 
amik között én nem találtam különbséget, de nyilván 80 oldalt nem fogok nagyítóval átnézni. 
Azt tudjuk, hogy miért van kétszer ugyanaz a doksi feltöltve vagy ez csak hiba?

Szarvas Koppány Bendegúz
Én fejből nem tudom az informatikai rendszer működését. Gondolom, tőlük kell megkérdezni. 
Majd megnézzük, miért van kétféle, lehet, hogy egy variáció, vagy egy másik dátum. Erre ezt 
tudtam most válaszolni. Megkérdezem, van-e bárki másnak még hozzászólni valója vagy 
kérdése? Nincsen. Akkor lezárom a napirend vitáját, és szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot: A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő
testületnek az előterjesztés megtárgyalását. Aki egyetért, az emelje fel a kezét.
A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, tartózkodás nélkül, elfogadta a határozati javaslatot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

38/2022. (V. 02.) sz. határozata 
(5 igen, 1 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előtelj esztés megtárgyalását.
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Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 05-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési
Iroda

Napirend 11,3, pontja: Polgár mesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi 
határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb 
eseményekről és az átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
Előterjesztő: Pikó András-polgármester

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirendi pont vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e bárkinek hozzászólása vagy 
kérdése? Úgy látom nincsen. Akkor ezt a napirendi pontot is szavazásra bocsátom: A 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek a 
tájékoztató tudomásul vételét.
A Bizottság 5 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a határozati javaslatot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

39/2022. (V. 02.) sz. határozata 
(5 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
a tájékoztató tudomásul vételét.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 05-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés végén a bizottság tagjai a bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyekben a jegyzőtől és a bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Szólásra jelentkezik Könczöl Dávid. Megadom a szót a képviselő úrnak.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen, Elnök úr. Nekem egy olyan kérdésem lenne, hogy esetleg arról van-e 
információja a Hivatalnak, hogy fakivágási-pótlási ügyben melyik cég eddig hányszor kapott 
büntetést a kerületben? Ez érdekes lehet számunkra a jövőben ilyen esetekre. Köszönöm.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. írásban fogja megkapni a választ, képviselő úr. Tarcsay Tibor szintén 
jelentkezik felvilágosítás-kérésre.
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Tarcsay Tibor
Nekem is egy hasonló ügyben lenne kérdésem, hogy az Illés utcai építkezés kapcsán, ahol 
rengeteg fát vágtak ki, - és fognak is még szerintem ott a hátsó teleknél -, tudjuk-e azt, hogy 
hol lesz pótolva a kivágott fa, vagy pedig pénzbeli megtérítést választottak?

Szarvas Koppány Bendegúz
Ugyanígy a Hivatal 30 napon belül írásban fog erre válaszolni. Van-e még bárkinek kérdése? 
Nincsen. Akkor köszönöm szépen. A Bizottság ülését 16 óra 46 perckor bezárom. Köszönöm 
a bizottsági tagoknak és a Hivatal dolgozóinak a munkáját. További kellemes hétfőt kívánok 
mindenkinek.

m. f.

f Á
L Vak (1 w

Szarvas Koppány BendeguK
Kerületfejlesztési, Környezet- és KlimaKdAK-’K-^

Bizottság elnöke

A jegyzőkönyvet készítette:

Lt-M

J ?
Goda Krisztinád c

Jogi és Szervezési UgWztály - A/ 4
Szervezési Iroda ügyintézője

69

A jegyzőkönyv melléklete:
Melléklet - Feljegyzés

KEamara-Bereczki Ferenc Miklós
miletfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottság alelnöke
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Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri 

Hivatal
Jegyzői Kabinet 
Szervezési Iroda

Melléklet

FELJEGYZÉS

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2022. május 02-i ülésének 
helyszínén, a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal I. emelet 100-as termében az MVoks 
rendszer nem áll rendelkezésre, ezért MVoksból kinyert szavazási listát nem tudunk csatolni.
A képviselők kézfeltartással szavaztak.

Budapest, 2022. május 03.

Czira Éva Mandúla

Jogi és Szervezési Ügyosztály 
Szervezési Iroda vezetoj^

o
H Goda Krisztina

Jogi és Szervezési Ügyosztály 
Szervezési Iroda bizottsági ügyintézője
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